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Redegørelse fra rådsmøde (miljø - klimadelen) den 19. decem-
ber, 2011 

Det sidste miljørådsmøde under polsk formandskab fandt sted den 19. decem-

ber, 2011. Klimadelen fokuserede hovedsageligt på resultatet af COP17.

Ikke alle ministre tog ordet under udvekslingen af synspunkter om COP17. 

Langt de fleste omtalte Durban konferencen som en succes, og mente, at EU 

havde spillet en afgørende rolle. Kommissionen pegede på, at der lå et betyde-

ligt arbejde forude.

Mange understregede behovet for at fastholde og styrke de nye strategiske alli-

ancer, som EU havde haft held til at etablere. Flertallet understregede behovet 

for udviklingen af en EU-position på overskydende landekvoter (AAUs) hurtigst 

muligt. Flere ønskede, at man snarest muligt genoptog diskussionen om EU’s 

interne ambitionsniveau. Andre udtrykte bekymring for Durban beslutningen om 

beregningsregler for optag og udledninger fra aktiviteter i skov og jord (LU-

LUCF) og ønskede en intern EU håndtering.

Der henvises i øvrigt til afrapportering fra COP17, oversendt til Folketinget den 

15. december.
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